

護齒同行

HEALTHY TEETH COLLABORATION

為成年智障人士及/或成年自閉症譜系障礙患者提供
免費口腔檢查、牙科治療及口腔健康教育服務

To provide free oral check-ups, dental treatments and
oral health education for adults with intellectual disability
and / or adults with autism spectrum disorder

受惠對象 • TARGET BENEFICIARIES

- 18歲或以上；以及
- 持有以下其中一項證明文件，顯示殘疾類別為「智障」、「弱智」或「自閉症譜系障礙」：
 - (i) 由勞工及福利局發出的有效殘疾人士登記證；或
 - (ii) 由香港註冊醫生簽發的證明書；或
 - (iii) 由指定康復服務類別的康復服務單位負責人簽發的證明書
- Aged 18 or above; and
- Holding one of the following documents certifying the disability category as “intellectual disability”, “mental handicap” or “autism spectrum disorder” :
 - (i) Valid Registration Card for People with Disabilities issued by the Labour and Welfare Bureau ; or
 - (ii) Medical certificate issued by a doctor registered in Hong Kong; or
 - (iii) Certificate issued by the person-in-charge of a rehabilitation service unit under the designated types of rehabilitation services

申請方法 • HOW TO APPLY

- 請致電參與計劃的非政府機構牙科診所
進行登記及預約
- Please call participating non-governmental
organisation dental clinics for registration
and booking



請掃描 QR 碼獲取參與機構聯絡方法
Please scan QR code for
participating NGOs' contact details



衛生署
Department of Health